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29. SJEDNICA

održana 10. listopada 2024. godine
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ZAPISNIK

s 29. sjednice Skupštine Istarske županije, održane 10. listopada 2024. godine (četvrtak), u 
Spomen domu u Pazinu. 
Sjednicu je u 11,00 sati otvorila predsjednica Skupštine Sandra Ćakić Kuhar. 

PRISUTNI – ODSUTNI:

Red
br.

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBE

1. Valter Drandić IDS –  ISU  – Zeleni opravdano 
odsutan

2. Sandra Ćakić Kuhar IDS –  ISU  – Zeleni prisutna
3. Hani Glavinić IDS –  ISU  – Zeleni odsutna 
4. Marija Kadoić Balaško IDS –  ISU  – Zeleni prisutna
5. Marinela Bašić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 
6. Lea Štifanić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna
7. Tereza Banić IDS –  ISU  – Zeleni odsutna
8. Vedrana Gregorović Hrvatin IDS –  ISU  – Zeleni prisutna
9. Ivana Špadijer IDS –  ISU  – Zeleni prisutna
10. Ivan Jakovčić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan
11. Tamara Brussich IDS –  ISU  – Zeleni opravdano 

odsutna
12. Zdenko Pliško IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 
13. Nino Bažon IDS –  ISU  – Zeleni prisutan
14. Mr.sc.Robert Velenik IDS –  ISU  – Zeleni prisutan
15. Daniele Kumar IDS –  ISU  – Zeleni prisutan
16. Đina Šverko IDS –  ISU  – Zeleni prisutna
17. Marianna Jelicich Buić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna
18. Miloš Bajić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan
19. Muhamed Muratagić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan
20. Bruno Stermotić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan
21. Davor Komar IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 
22. Ivica Mikulčić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan
23. Irena Peruško IDS –  ISU  – Zeleni prisutna
24. Igor Belas SDP prisutan
25. Antonella Degrassi SDP prisutna
26. Vili Bassanese SDP prisutan
27. Goran Subotić SDP prisutan
28. Marko Ferenac SDP prisutan
29. Dalibor Macan SDP prisutan
30. Mauro Jurman SDP prisutan
31. Josip Perković HDZ prisutan
32. Milan Košara HDZ prisutan
33. Ivica Ćošković HDZ prisutan
34. Dr.sc. Mario Bratulić HDZ prisutan
35. Mr.sc.Tatjana Tomaić HDZ prisutna
36. Ilirjana Croata Medur HDZ opravdano 

odsutna
37. Koviljka Aškić Nezavisna prisutna
38. Slaven Boljun MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan
39. Renato Kalac MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan
40. Fedor Kompas MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan



3/27

 
OSTALI PRISUTNI:

BORIS MILETIĆ, župan Istarske županije
TULIO DEMETLIKA, zamjenik župana
JESSICA ACQUAVITA, zamjenica župana iz reda talijanske nacionalne manjine
IVAN GLUŠAC, pročelnik Upravnog odjela župana
Mr.sc. BARBARA ŠKREBLIN BOROVČAK, pročelnica Upravnog odjela za proračun i 
financije
Dr. GORDANA ANTIĆ, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb
Dr.sc. MIRKO RADOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za održivi razvoj
Dr. sc. EZIO PINZAN, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, 
ribarstvo i vodno gospodarstvo
VLADIMIR TORBICA, pročelnik Upravnog odjela za kulturu i zavičajnost
PATRICIA PERCAN, pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku kulturu
IVANA MIHALIĆ FABRIS, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje i gradnju
TEA BATEL, pročelnica Upravnog odjela za talijansku nacionalnu autohtonu zajednicu, 
nacionalne manjine i mlade
NADA PRODAN-MRAKOVIĆ, pročelnica Upravnog odjela za turizam 
GABRIJELA MEZULIĆ, pročelnica Upravnog odjela za opću upravu i imovinsko-pravne 
poslove
ELENA BOŽAC ČUJIĆ, službenica koja privremeno obavlja poslove pročelnice Upravnog 
odjela za gospodarstvo
VESNA IVANČIĆ, pročelnica Stručne službe Skupštine 
PATRICIA ZAGORC LICUL, službenica koja privremeno obavlja poslove pročelnice Službe 
za zajedničke poslove
DAVOR SEBASTIJAN, voditelj Odsjeka za informatizaciju i digitalizaciju
LORNA ZIMOLO, viša savjetnica za odnose s javnošću u Upravnom odjelu župana 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, pozdravlja prisutne. Otvara 29. 
sjednicu Skupštine Istarske županije. 

Prije današnje sjednice Skupštine Istarske županije, svoje sjednice održala su skupštinska 
radna tijela i to 04. listopada 2024. godine Odbor za financije i proračun i Odbor za statut, 
poslovnik i lokalnu i područnu (regionalnu) samoupravu te dana 7. listopada Odbor za 
gospodarstvo i turizam, Mandatno-verifikacijska komisija, Odbor za društvene djelatnosti i 
Komisija za izbor i imenovanja.

Pozivam pročelnicu Vesnu Ivančić da izvrši prozivku.
Konstatiram da je prisutno 35 od 41 vijećnica/ka i Skupština može zasjedati i pravovaljano 
odlučivati. 

Za sjednicu predlaže sljedeći

DNEVNI RED

1. Verifikacija zapisnika sa 27. sjednice Skupštine Istarske županije
2.  

a. Odluka o ostavci vijećnice Skupštine Istarske županije (Jasna Opačak)
b. Verifikacija mandata vijećnika Skupštine Istarske županije
c. Svečana prisega vijećnika Skupštine Istarske županije

3. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije

41. Ivan Iskra MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan
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4. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Polugodišnjeg izvještaja o 
izvršenju Financijskog plana Županijske uprave za ceste Istarske županije za 
razdoblje od 01.01. do 30.06.2024. godine 

5. Prijedlog II. izmjena i dopuna Proračuna Istarske županije za 2024. godinu
6. Prijedlog Zaključka o utvrđivanju II. izmjena i dopuna Popisa prioriteta za raspored 

sredstava decentraliziranih funkcija u 2024. godini između zdravstvenih ustanova 
nad kojima Istarska županija ima osnivačka prava

7. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Operativnog plana aktivnosti Plana za zdravlje i 
socijalno blagostanje Istarske županije za 2024. godinu

8. Prijedlog Obavijesti o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru za 
gospodarsko korištenje pomorskog dobra na dijelu k.č. br. 2746, 2748 i 2749 sve k.o. 
Poreč

9. Prijedlog Obavijesti o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru za 
gospodarsko korištenje na dijelu k.č. br. 4497 k.o. Poreč

10. Prijedlog Obavijesti o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru za 
gospodarsko korištenje pomorskog dobra na dijelu k.č. br. 3960 k.o. Umag

11. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijenos koncesije na pomorskom dobru u 
svrhu gospodarskog korištenja morske površine za uzgoj školjkaša

12. Prijedlog Odluke o posebnoj upotrebi i gradnji na  pomorskom dobru na dijelu k.č. br. 
2831/3 k.o. Novigrad

13. Prijedlog Ispravka Odluke o III. izmjenama i dopunama Odluke o ustrojstvu i 
djelokrugu upravnih tijela Istarske županije

14. Prijedlog Odluke o sklapanju Aneksa Ugovoru o prijenosu prava (su)vlasništva na 
nekretninama u Puli-Pola, Raši i Novigradu s Hrvatskog zavoda za mirovinsko 
osiguranje na Istarsku županiju, bez naknade

15. Prijedlog izmjene Programa javnih potreba u školskom sportu Istarske županije za 
2024. 

16. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Sporazuma o sufinanciranju za potrebe 
rekonstrukcije i dogradnje školske zgrade Osnovne škole Fažana

17. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o utvrđivanju 
prijedloga Statuta Osnovne škole Marčana 

18. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 
dopunama Statuta Osnovne škole Petra Studenca

19. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o utvrđivanju prijedloga 
Statuta Osnovne škole Svetvinčenat

20. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o utvrđivanju prijedloga 
Statuta Osnovne škole Juršići

21. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o II. izmjenama 
i dopunama Statuta Osnovne škole Vitomira Širola – Pajo

22. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 
dopunama Statuta Osnovne škole Divšići

23. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 
dopunama Statuta Gospodarske škole Buje

24. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 
dopunama Statuta Gimnazije Pula 

25. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o utvrđivanju prijedloga 
Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Srednje škole Mate Blažine Labin

26. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o II. 
izmjenama i dopunama Statuta Glazbene škole Ivana Matetića-Ronjgova Pula

27. Prijedlog Odluke o dopuni djelatnosti Strukovne škole Pula
28. Izvješće o radu župana Istarske županije za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 

2024 godine
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29. Prijedlog Odluke o 2. izmjenama i dopunama Odluke o imenovanju i razrješenju 
mrtvozornika na području Istarske županije

30. Prijedlog Rješenja o III. izmjenama i dopunama Rješenja o imenovanju predsjednice i 
članova/ica Savjeta za zdravlje Istarske županije

31. Prijedlog Rješenja o imenovanju i razrješenju sudaca porotnika Županijskog suda u 
Puli – Pola 

ORDINE DEL GIORNO

1. Verifica del verbale della 27a seduta dell'Assemblea della Regione Istriana
2.

a. Delibera sulle dimissioni della consigliera dell'Assemblea della Regione 
Istriana (Jasna Opačak)

b. Verifica del mandato del membro dell'Assemblea della Regione Istriana
c. Giuramento solenne del consigliere dell'Assemblea della Regione Istriana

3. Domande dei consiglieri, proposte e informazioni
4. Proposta di Conclusione sul consenso alla Proposta della Relazione semestrale 

sull'attuazione del piano finanziario dell'Autorità regionale per le strade della Regione 
Istriana per il periodo dall'1 gennaio al 30/06/2024 

5. Proposta delle II modifiche e integrazioni del Bilancio della Regione Istriana per il 
2024

6. Proposta di Conclusione sulla determinazione delle II modifiche e integrazioni 
dell'Elenco delle priorità per la ripartizione dei mezzi delle funzioni decentrate nel 
2024 fra gli istituti sanitari sui quali la Regione Istriana ha i diritti costitutivi.

7. Proposta di Delibera sull'approvazione del Piano operativo delle attività del Piano per 
la salute e il benessere sociale della Regione Istriana per il 2024

8. Proposta di Avviso sull'intento di assegnare la concessione sul demanio marittimo ai 
fini dello sfruttamento economico del demanio marittimo su parte delle p.c. n. 2746, 
2748 e 2749, tutte nel comune catastale di Parenzo

9. Proposta di Avviso sull'intento di assegnare la concessione sul demanio marittimo ai 
fini dello sfruttamento economico su parte della p.c. n. 4497 c.c. Parenzo

10. Proposta di Avviso sull'intento di assegnare la concessione sul demanio marittimo ai 
fini dello sfruttamento economico del demanio marittimo su parte delle p.c. n. 3960 
c.c. Umago

11. Proposta di Delibera sulla concessione del consenso al trasferimento della 
concessione sul demanio marittimo ai fini dello sfruttamento economico delle 
superfici marittime per l'allevamento di molluschi

12. Proposta di Delibera sull'uso specifico e sulla costruzione sul demanio marittimo su 
parte della p.c.n. 2831/3, c.c. Cittanova

13. Proposta di Correzione della Delibera sulle III modifiche e integrazioni della Delibera 
sull'assetto e le competenze degli organi amministrativi della Regione Istriana

14. Proposta di Delibera sulla stipulazione dell'Addendum al Contratto di trasferimento 
dei diritti di (com)proprietà sugli immobili a Pula-Pola, Arsia e Cittanova dall'Istituto 
croato per l'assicurazione pensionistica, alla Regione Istriana, a titolo gratuito

15. Proposta di modifica del Programma del fabbisogno pubblico nello sport della 
Regione Istriana peri l 2024

16. Proposta di Conclusione sull'approvazione dell'Accordo di cofinanziamento per le 
esigenze di ricostruzione e ampliamento dell’edificio scolastico della Scuola 
elementare Fasana

17. Proposta di Delibera sul rilascio del previo consenso alla Proposta di Delibera sulla 
constatazione della proposta di Statuto della Osnovna škola Marčana (Scuola 
elementare Marzana) 
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18. Proposta di  Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Scuola elementare Petar Studenac,

19. Proposta di Delibera sul rilascio del previo consenso alla Delibera sull'adozione della 
proposta di Statuto della Osnovna škola Svetvinčenat (Scuola elementare 
Sanvincenti)

20. Proposta di Delibera sul rilascio del previo consenso alla Delibera sull'adozione della 
proposta di Statuto della Osnovna škola Juršići (Scuola elementare Juršići)

21. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle II modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Osnovna škola (Scuola elementare) Vitomir Širola-Pajo

22. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Osnovna škola (Scuola elementare) Divšići

23. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Gospodarska škola Buje (Istituto professionale Buie)

24. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto del Liceo di Pola 

25. Proposta di Delibera sulla concessione del previo consenso alla Delibera sulla 
constatazione della proposta di Delibera sulle modifiche e integrazioni dello Statuto 
della Srednja škola Mate Blažine Labin (Scuola media superiore Mate Blažina Labin 
Albona)

26. Proposta di  Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle II modifiche 
e integrazioni dello Statuto della Glazbena škola Ivana Matetića-Ronjgova Pula 
(Scuola di musica Ivan Matetić - Ronjgov Pola)

27. Proposta di Delibera sull'integrazione dell'attività della Strukovna škola Pula (Scuola 
di avviamento professionale Pola)

28. Relazione sul lavoro svolto dal Presidente della Regione per il periodo dall'1 gennaio 
al 30 giugno 2024

29. Proposta di Delibera sulle II modifiche e integrazioni della Delibera di nomina e 
destituzione dei medici necroscopi sul territorio della Regione Istriana,

30. Proposta di Provvedimento sulle III modifiche e integrazioni del Provvedimento di 
nomina della presidente e dei membri della Consulta per la salute della Regione 
Istriana

31. Proposta di Provvedimento di nomina e destituzione dei giudici popolari della Corte 
d'appello del Tribunale regionale di Pula-Pola

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE konstatira da je Dnevni red jednoglasno usvojen. Prelazi na prvu 
točku dnevnog reda.

Ad-1.
Verifikacija zapisnika sa 27. sjednice Skupštine Istarske županije

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu te kako nema prijavljenih daje točku na glasanje. 
Nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije JEDNOGLASNO verificira

Zapisnik sa 27. sjednice Skupštine Istarske županije.

Ad-2.a
Odluka o ostavci vijećnice Skupštine Istarske županije (Jasna Opačak)

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE napominje da je vijećnica Jasna Opačak podnijela ostavku pa 
moli predsjednicu Mandatno-verifikacijske komisije, Mariju Kadoić-Balaško da podnese izvješće:
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MARIJA KADOIĆ-BALAŠKO navodi da je Mandatno-verifikacijska Komisija, na 10. sjednici 
održanoj dana 7. listopada 2024. godine, utvrdila slijedeće činjenice:

Vijećnica Jasna Opačak je dana 30. rujna 2024. godine dostavila predsjednici Skupštine 
Istarske županije pismeno kojim daje ostavku na mjestu vijećnice Skupštine Istarske županije.

Slijedom navedenog, Mandatno-verifikacijska komisija utvrđuje sljedeći akt:

ODLUKU
o prestanku mandata člana Skupštine Istarske županije

Ovom Odlukom utvrđuje se da vijećnici JASNI OPAČAK prestaje mandat u Skupštini 
Istarske županije iz osobnih razloga.

Hrvatska demokratska zajednica je dana 30. listopada 2024. godine predsjednici Skupštine 
Istarske županije uputila dopis kojim utvrđuju da će dosadašnju vijećnicu Jasnu Opačak u 
Skupštini Istarske županije zamijeniti kandidat HDZ-a JOSIP PERKOVIĆ iz Ližnjana, Vrh 22, 
27. na kandidacijskoj listi HDZ-a za lokalne izbore 2021. godine.

Slijedom navedenog, Mandatno verifikacijska komisija utvrđuje

RJEŠENJE
o verifikaciji mandata vijećnika Skupštine Istarske županije

I.
Umjesto vijećnice Jasne Opačak verificira se mandat vijećnika Skupštine Istarske 

županije JOSIPA PERKOVIĆA.

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje predsjednici Mandatno-verifikacijske komisije te 
konstatira da je donesena Odluka o ostavci mandata vijećnice i verificira se mandat novog 
vijećnika. 
Molim novog vijećnika da ustane kako bi položio svečanu prisegu, pročitat ću prisegu na 
hrvatskom i talijanskom, a nakon toga ćete odgovoriti riječju „PRISEŽEM“ ili „LO GIURO“.

"Prisežem da ću prava i obveze člana/članice Skupštine Istarske županije obavljati savjesno 
i odgovorno, radi gospodarskog, kulturnog i socijalnog probitka Istarske županije i da ću se u 
obavljanju dužnosti člana/članice Skupštine Istarske županije pridržavati Statuta Istarske 
županije te da ću štititi i promicati regionalne osobitosti Istre." 

„Giuro che svolgerò coscienziosamente e con responsabilità l'incarico derivatomi dai diritti e 
doveri di membro dell'Assemblea regionale, per lo sviluppo economico, culturale e sociale 
della Regione Istriana, che mi atterrò allo Statuto della Regione Istriana nell'espletamento 
dei miei doveri di membro, e che tutelerò e affermerò le peculiarità dell'Istria.“

JOSIP PERKOVIĆ, HDZ prisežem.

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE čestita novom vijećniku. Sada vijećnik može pravovaljano 
sudjelovati u sjednici Skupštine.

Ad-3.
Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije



8/27

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE konstatira da je 11 sati i 12 minuta te, poziva vijećnicu Leu 
Štifanić, izvolite.

LEA ŠTIFANIĆ, IDS-DDI pozdravlja sve prisute te postavlja 2 pitanja. Prvo hoće li i ove 
školske godine Istarska županija sufinancirati produženi boravak za osnovnoškolce? Drugo 
pitanje se odnosi na turističku sezonu, kakvi su rezultati dosadašnjeg dijela turističke godine, 
odnosno kakve su brojke za dosadašnji dio postsezone?

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje te poziva pročelnicu Percan da odgovori na prvo 
pitanje, izvolite.  

PATRICIA PERCAN pozdravlja svih i navodi da nastavljamo i ove godine sa sufinanciranjem 
produženog boravka, s time da smo ove godine postavili kriterij od 1.600 eura za prihod po 
stanovniku, za općine. Tako da ćemo ove godine izdvojiti 160.000 eura više u proračunu nego 
prošle godine.

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje, te poziva župana da odgovori na drugo pitanje.

ŽUPAN pozdravlja sve prisutne te navodi da kad je riječ o turističkoj sezoni jedino službeno 
mjerilo jest eVisitor koji mjeri broj noćenja i dolazaka. Mislim da su prošla vremena da samo na 
taj način gledamo turističku sezonu. 2023. godina je po broju bila rekordna, po broju noćenja i 
ostvarenih dolazaka za Istarsku županiju no mislim da se moramo više osvrnuti na kvalitetu a ne 
kvantitetu i pokušati doista rasteretiti onu špicu sezone 7. i 8. mjesec kad smo malo preopterećeni 
i kad naša infrastruktura to malo teže podnosi. Potrebno je više razmišljati o našim građanima, 
ljudima koji ovdje žive ali normalno i razmišljati o ekonomskim benefitima turizma. Znamo da 
istarski turizam čini 1/3 hrvatskog turizma, ako je hrvatski turizam u Hrvatskoj oko 21 posto bruto 
domaćeg proizvoda, onda 7 posto pridonosi Istra. Ovogodišnji podatci su tu negdje s lanjskim, 
na 99 posto smo u odnosu na dolaske i na noćenja. Normalno da moramo voditi računa i da osim 
listopada i još 2 mjeseca do kraja godine ćemo vidjeti kakvi će biti rezultati, ali ono što me veseli 
jest da smo u prvom dijelu godine imali porast i to značajan i u unutrašnjosti Istre, ne samo na 
obali. Svi skupa moramo više razmišljati o održivosti jer vidimo da svake godine bilježimo porast 
registriranih ležajeva a s druge strane smo na skoro 500.000 registriranih kreveta a po podatcima 
eVisitora nikad nismo prešli broj od 309.000 registriranih gostiju i to u srcu sezone. Dakle tu 
postoji jedan vakum a sigurno da imamo još jedan dio ležajeva koji nisu registrirani. Brojevi su 
kao lanjske godine, a ne zaboravimo da je ona bila rekordna. Moramo više brinuti o kvaliteti, da 
se možemo usporediti sa našim konkurentnim zemljama na Mediteranu i vidjeti koliko se tamo 
prosječno dnevno troši novaca, mislim da tu imamo prostora za rast. Moramo i razmišljati da 
osim održivosti budemo i dalje konkurentni, da vodimo računa o cijenama. Ne samo u smještaju 
i ugostiteljstvu nego i u trgovini. Mislim da su ove godine trgovci jako dobro zaradili.  

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje i daje riječ vijećniku Viliu Bassanese, izvolite.

VILI BASSANESE, SDP pozdravlja svih i navodi da ima tehničko pitanje za župana, bez ikakve 
političke primisli. Prije neki dan je bilo 15 godina da sam počeo govoriti o jednom strateškom 
problemu, problematici Kaštijuna. Kada u politici, kroz političko promišljanje, donesemo jednu 
odluku koja ima negativan utjecaj na građane, tada trebamo reagirati i treba strateško vrijeme da 
se ona riješi. Prošlo je 15 godina i rješenje problema nije na vidiku, trebat će nam još 5 godina 
ako to počnemo sada rješavati. Prevelika je problematika da bih imao dovoljno vremena da o 
tome govorim. S tehničkog stajališta, ja znam da ste nam već odgovorili ali ja Vas molim i 
apeliram na Vas, da Županija prenese dio vlasništva na gradove i općine koji imaju pod 
ingerencijom taj dio poslova i koji snose zakonsku odgovornost. Prenašanje suvlasništva 
županije 49 posto, na općine i gradove a u konačnici i općine i gradovi vraćaju kredit koji je, znam, 
dio ukupne investicije. Apeliram na Vas a Županijska skupština će donijeti konačnu odluku.  

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje i daje riječ županu, izvolite.
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ŽUPAN zahvaljuje se na pitanju i navodi da je prvi sporazum to predvidio, no nažalost do 
nedavno pojedine jedinice lokalne samouprave nisu prihvatile ugovore iz tog sporazuma. Neću 
reći koje, ali znate vrlo dobro koje su to. U sporazumu je predviđeno da svaka jedinica lokalne 
samouprave, što znači svaki grad i općina, sukladno učešću u otplati kredita kojeg smo morali 
uzeti kako bi osigurali svoj dio dok je dio podmirio europski fond i država. Dakle, sukladno tom 
učešću mogu sudjelovati u radu Kaštijuna, dakle i u vlasništvu i u upravljačkim pravima. Istarska 
županija ne može pokloniti odnosno darovati svoje udjele. Postoji zakon o trgovačkim društvima 
i u tom segmentu darovanja nema. Na više razgovora sam predlagao da ponudimo dio kapitala 
kojeg je Istarska županija uplatila u novcu, svakoj jedinice lokalne samouprave u vrijednosti od 
200, 300 eura, da svaka jedinica otkupi. Potom da društvenim ugovorom uredimo upravljačka 
prava. Upravljačka prava su dogovor suvlasnika, upravljačka prava ne znači da onaj koji ima 
određeni postotak udjela mora imati identičan broj upravljačkih prava odnosno glasova u 
Skupštini. To smo razgovarali dugo vremena, drago mi je što je grad Pula kao većinski vlasnik, 
oni su vlasnici 51 posto i bez njihove odluke i podrške na Skupštini društva to nije moguće 
provesti. Drago mi je da su to prihvatili. Mislim da bi bilo korektno da i općina Medulin prihvati 
takav sporazum i da to možemo onda i provesti. To će trajat neko vrijeme jer treba proći sva 
predstavnička tijela svih jedinica lokalne samouprave i ja se apsolutno zalažem da to doista tako 
i bude. Neovisno o upravljačkim pravima društva i suvlasništvu, držim da jedinice lokalne 
samouprave koje jesu osnivači komunalnih društva, koji primarno prikupljaju otpad, mogu 
napraviti iskorak. Mi moramo raditi na većem primarnom razvrstavanju otpada, moramo raditi na 
tome da taj sastav otpada u vršnom opterećenju, a to je 7. i 8. mjesec, bude u sastavu sa što 
manje biorazgradivoga, čim manje vlage. Kaštijun kao tehnologija je dobra, to rade sada i druge 
županije i to su svi potvrdili, ali takav sastav otpada i u tim količinama, ljeti, naprosto nije moguće 
obraditi. Kaštijun je dimenzioniran na 90 tisuća tona godišnje, mi još nikada nismo prešli 70 tisuća 
ali problem je vršno opterećenje u ljetnim mjesecima, kada Kaštijun može prihvatiti i obraditi 390 
tona dnevno. Ukoliko na Kaštijun dođe 400 ili 500 tona, onda naprosto to nije moguće obraditi i 
tada dolazi do problema odnosno neugodnih mirisa. Tvrdim odgovorno kad ne bi bio taj problem, 
Kaštijun uopće ne bi bila tema. Svatko može napraviti od svakog građanina, kod kuće, a isto tako 
svako komunalno društvo koje primarno prikuplja otpad, a vidjeli smo što sve dolazi na Kaštijun 
i u kojem sastavu, mislim da je odgovornost zajednička. Prihvaćam Vašu inicijativu. Znate i sami 
na koordinaciji gradonačelnika i načelnika da sam više puta to istaknuo, nažalost prošlo je 3 
godine do prihvaćanja grada Pule da se ide u tom pravcu, odugovlačilo se, nepotrebno, to smo 
već mogli usvojiti. Apeliram na općinu Medulin, koja se najviše žali, da prihvati, svoj dio 
odgovornosti jer i njihov otpad dolazi na Kaštijun, jednako tako ne kvalitetan kao i od drugih 
gradova i općina. Mislim da i sad možemo puno napraviti ali apsolutno smatram da svi gradovi i 
sve općine i Istarska županija budu zajednički u vlasničkom dijelu i u upravljačkom dijelu 
Kaštijuna.   

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje te pita vijećnika ima li dodatno pitanje, ukoliko ima, 
izvolite. 

VILI BASSANESE, SDP navodi da je u trenutku postavljanja pitanja, razina svijesti bila suptilna, 
što se tiče političke odgovornosti i niti u jednom trenutku nije mislio ništa politički reći. 2007. 
godine, 2008. i 2009. smo zajedno sjedili i s mojim prijateljem Demetlikom, 17.5 eura je bila tada 
cijena otpada, odnosno 33 marke, a sada je 500 eura. Imali smo tisuće raznih savjetnika kojih 
danas nema, odgovornost je uvijek politička. Želja mi je riješiti problem, sada bi trebali krenuti da 
ga za 5 godina riješimo. Zna se što je bilo onda kao i sada, bez „bio energane“ odnosno tada 
spalionice, tada su svi bježali od toga radi političkih poena.  

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje i daje riječ županu, izvolite.

ŽUPAN ističe da je o tome već bilo riječi na sjednici zajednica županija i navodi da imamo 
trenutno bolju situaciju. Do danas problem županijskih centara za gospodarenje otpadom su 
imale samo 2 županije, Istarska i Primorsko-goranska županija. Ulaskom u Europu, Europsku 
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uniju, dobili smo određene benefite, određena financijska sredstva koja svi osjećamo ali smo i 
prihvatili neke obveze. Te direktive kažu da se više otpad ne može samo prikupljati i odlagati 
nego njime treba gospodariti. Do jučer, je to bio problem isključivo Istarske županije i Primorsko-
goranske, sad su i druge županije izgradile takve centre. Uvjeren sam da će ministrica napraviti 
sve i pomoći da se otpad tretira na način da imamo kompletno zaokruženu priču. Tema goriva iz 
otpada, SRF-a je bila tema gdje smo trebali, kao Centar, od tog goriva imati prihod a danas je to 
rashod i to veliki. Zato i Fond za zaštitu okoliša sufinancira zbrinjavanje tog otpada. Dok se u RH 
ne napravi cjeloviti sustav od primarnog prikupljanja, obrade i onda na kraju korištenja tog SRF-
a kao bio goriva, proces neće biti zaokružen. Što se tiče kompostane, sortirnice, bio energane, 
znate i sami da radimo na Planu gospodarenja otpadom ali niti jedna općina nije voljna prihvatiti 
tako nešto. Sada bi trebala „zločesta“ Županija, nekome nešto nametnuti ili imati zajedničku 
odgovornost i netko tko je manje razvijen, kazati, na našem području prihvaćamo takvo 
postrojenje i pomoći svima. Međutim neće biti županija ta, barem dok sam ja župan, koja će 
nekom nešto nametati. To nije ispravno. 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje županu i daje riječ slijedećoj vijećnici Marineli Bašić, 
izvolite.

MARINELA BAŠIĆ, IDS-DDI pozdravlja sve prisutne i postavlja 2 pitanja za pročelnicu Antić. 
Prvo pitanje postavlja vezno za kvalitetno i stručno zbrinjavanje unesrećenih osoba a vezano s 
time i suvremena oprema sanitetskog prijevoza. Što je s dodatnim vozilima za hitnu pomoć i 
sanitet koji bi trebali biti isporučeni do kraja godine? Drugo pitanje je u vezi s županijskim mjerama 
za zadržavanje i privlačenje deficitarnog kadra, zanima me kakvi su dosadašnji rezultati te hoće 
li se s mjerama nastaviti i iduće godine?

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje i daje riječ pročelnici Antić, izvolite.

DR. GORDANA ANTIĆ pozdravlja svih i zahvaljuje na pitanjima. Odgovara da što se tiče vozila 
sanitetskog prijevoza i hitne medicinske službe, 3 vozila hitne su stigla, 7 vozila saniteta su u 
procesu registracije a 6 vozila još stiže do kraja 10. mjeseca. Ponovo bih se zahvalila svima 
Vama i županu na razumijevanju jer smo stvorili jednu dodatnu sigurnost za sve pacijente koji se 
voze. Još uvijek imamo neka od vozila koja imaju preko 400.000 kilometara. Nisu to samo vozila 
koja daju sigurnost jer su nova nego su i dodatno kvalitetna a znamo da kvaliteta i košta. Vozilo 
hitne službe je 155.000 eura a vozilo saniteta je 110.000 eura bez dodatne opreme. Sad ne 
opterećujemo gradove i općine, kako smo nekada tražili da financiraju nego su to sredstva IŽ i  
sredstva turističke pristojbe koja idu preko gradova. Vrlo brzo smo nadomak cilja a to je obnova 
voznog parka ako budemo ustrajni i naručimo i za drugu godinu određeni broj vozila. Tada bismo 
bili prva županija u RH koja je obnovila vozni park. Za hitnu je to još 10 vozila, to bi onda bilo 26 
ukupno obnovljenih, za sanitet još 5 a to bi bilo ukupno 23, toliko imamo timova. Poslije toga 
bismo išli u održavanje jer je vozni park do sada bio zapušten. Uz vozila ide i oprema, oprema je 
skupa i stalno poskupljuje. 
Što se tiče drugog pitanja i programa mjera, više od 50 posto naših aktivnosti u Odjelu je 
usmjereno upravo na zadržavanje i privlačenje novog kadra. Imali smo prošli tjedan hrvatsku 
mrežu zdravih gradova u Zadru, tema je bila dostupnost zdravstvene zaštite. Zašto nam trebaju 
te mjere, zato jer nam nedostaje 39 liječnika, 33 sestre i 23 njegovatelja. Do 2028. godine ukupno 
će nam nedostajati 139 doktora, 139 sestara i 77 njegovatelja. Kada sagledamo stanje 
medicinskih sestara trenutno, u Domovima za starije osobe u kojima su osnivači gradovi, u 
privatnim domovima i u Općoj bolnici Pula, nama danas u Istri nedostaje 127 sestara. Trenutno 
možemo prosipavat iz jedne čaše u drugu i trenutno si preotimamo kadar s Domovima koji su 
gradski. Mjerama smo isplatili bonus dobrodošlice za 47 radnika i sad su upravo u dolasku još 
nekolicina, pa ćemo biti na brojci od 60-65. U međuvremenu nam oni nisu otišli ali nam liječnici 
odlaze u mirovinu. U Hrvatskoj jednostavno kadra nema, problem nam je i priznavanje stranih 
diploma, stručnih kvalifikacija. Ne postoji pravilnik za priznavanje inozemnih stručnih kvalifikacija 
za tzv. regulirane profesije a to su i doktori i sestre. Istražili smo zakone i europske direktive te 
smo sve to stavili na papir i idemo prema RH jer prije svega država mora tako nešto donijeti. 
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Imamo preporuku Europske komisije od 15.11.2023. koja kaže da se zemlje članice organiziraju 
na način da priznavanje ide za 3 odnosno 4 mjeseca dok kod nas to traje 3 godine. Da podsjetim 
da Njemačka, Slovenija i Italija, su zemlje koje su već napravile te mjere. Na sreću, ostatak 
Hrvatske nema takve probleme s kojima se suočavaju Istra i druge primorske regije. Program 
mjera dorađujemo, upravo je danas otišla anketa prema radnicima da ocjene mjere i da ocijene 
koje su važnije i manje važne, kako bismo istražili što je veća potreba. Trenutno se pokazalo da 
su problem vrtići, tu nam je malo zakazala izvršna vlast. Ukoliko netko nema kamo s djecom, on 
nam neće doći.      

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje i daje riječ vijećniku Mariu Bratuliću, izvolite.

MARIO BRATULIĆ, HDZ pozdravlja sve prisutne i postavlja dva kratka pitanja. Prvo se odnosi 
na de minimis potpore za 2024. godinu te kakvi su planovi za 2025. godinu. Zamolio bih 
pročelnika Pinzana da nam na to odgovori, naime u svakodnevnoj sam komunikaciji s raznim 
proizvođačima i stočarima pa dajte nam neko pojašnjenje i informaciju da li je bilo kakvih pomaka 
da i vijećnici znaju što se događa. Drugo, svjedoci smo da ima svakakvih mjera, evo i pročelnica 
je sad navela za zapošljavanje medicinskog kadra, no da li planiramo nešto u demografiji, znamo 
kakav je indeks vitalnosti u našoj županiji.

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje i poziva pročelnika Pinzana, izvolite.

EZIO PINZAN navodi da svake godine se dijele de minimis potpore i to su po direktivi EU direktne 
potpore našim poljoprivrednicima. Evo već nekoliko godina, od kad je ova uprava u našoj županiji 
krenuli smo s tim potporama koje prije nismo imali, vrlo su vrijedne za naše poljoprivrednike a 
prije svega naše stočare. Ove godine smo odlučili kako će i danas biti na dnevnom redu, još te 
potpore povećati u rebalansu i naravno u prijedlogu proračuna da one budu uvećane i iduću 
godinu. Osim de minimis potpora i ovog programa najveću pomoć našim poljoprivrednicima 
dajemo putem naše županijske agencije AZRRI-a koji je svakodnevno u kontaktu s našim 
poljoprivrednicima i stočarima i vodi za njih uzgojne programe. Imamo banku gena, imamo 
konzultante koje financira Istarska županija i po pitanju tehničkih uvjeta i ishrane te za zdravlje 
stada. S druge strane organiziramo edukacije za njihove proizvode, potrošnju mesa, mlijeka i 
ostalih poljoprivrednih proizvoda što njima daje dodatnu mogućnost plasmana njihovih proizvoda. 
Dajemo i potpore udrugama kroz financiranje u radu udruga u poljoprivredi, gradovima i 
općinama za manifestacije. To se pokazala kao odlična mjera jer naše udruge tako privlače nove 
članove i zadržavaju postojeće u poljoprivredi i stočarstvu. Od prošle godine imamo i potpore 
koje se odnose na sufinanciranje certifikacije ekološke proizvodnje, sufinanciranje certifikacije za 
proizvode koji imaju zaštićenu oznaku izvornosti, imamo sufinanciranje za držanje našeg kastrata 
boškarina. Tu se želim zahvaliti općini Kanfanar koja je dala stvarno veliku potporu ovom 
programu. Onda imamo još i potpore za povećanje broja košnica za naše pčelarstvo isto tako 
imamo potpore za istarsku kozu i istarsku ovcu. Ove godine će ići izmjena i de minimis potpora 
u smislu da ćemo davati i veću potporu, biti će sada 150 eura za svako grlo istarske koze i istarske 
ovce koja se zadržava u uzgoju a s druge strane financiramo i kontrolu mliječnosti istarske ovce 
jer je to uvjet kako bi ona bila registrirana u registru autohtonih pasmina. Ono što za kraj mogu 
reći da sve ove potpore koje će biti i dodatne u ovoj godini, od iznosa od prošle godine 140.000 
eura, ove će godine prijedlog biti uvećan za 100.000 eura, znači ukupno 240.000 eura koje će 
biti dodijeljene kao izravne potpore našim poljoprivrednicima.

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje i daje riječ županu, izvolite.

ŽUPAN se zahvaljuje na pitanju i nastavlja da je to doista vrlo bitna tema jer znate i sami da 
Istarska županija ima negativan prirodni prirast ali to nije samo problem Istarske županije nego i 
čitave Hrvatske i Europe. Naprosto više ljudi umire nego se rađa i to nije dobro. Demografske 
mjere možemo svrstati u različite kategorije, prije 31 godinu kad su županije osvane, glavna tema 
i glavni izazov bio je kako osigurati radna mjesta da ljudi mogu naći posao, ovdje živjeti i raditi. 
Sjećamo se koliko je ljudi odlazilo preko granice, naše mame, nonice, berači jabuka, mislim da 
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to danas više nije tema. Tema je bila kako osigurati radno mjesto kako bi ljudi ovdje ostali živjeti 
a današnji glavni izazov, kad pričate s bilo kojim gospodarstvenikom jest nedostatak radne 
snage. Vidimo da imamo i ne mali uvoz radne snage, mislim da je prošle godine samo u Istri 
izdano 22 tisuće radnih dozvola za strane državljane. Ono što mi činimo, ulažemo u 
infrastrukturu. Od početka mandata rekao sam da imam 3 prioriteta, obrazovanje, zdravstvo i 
socijalnu skrb. Drago mi je što smo dobili potvrde škola kako bismo do kraja mogli osigurati jedno 
smjensku nastavu kako bi djeca mogla ujutro biti u školi a popodne obavljati izvannastavne 
aktivnosti. Financiramo produženi boravak u nekim općinama. Dio upravne zgrade Mornaričke 
bolnice pretvoriti ćemo u stanove, jer ljudi neće doći ovdje ako se nemaju gdje smjestiti. Znamo 
da posebice na obali, dugoročni najam je gotov nemoguć. Tu zahvaljujem Vama na prihvaćanju 
proračuna za ovu godinu i u narednoj godini ćemo isto tako osigurat novac kako bi realizirali taj 
projekt. Izgrađeno je puno predškolskih ustanova temeljem mogućnosti sufinanciranja od stane 
Europskih fondova te Nacionalnog plana otpornosti i opravka. Mislim da se i u drugim sredinama 
na taj način osigurava veći standard za naše obitelji i ono što nam ide u prilog, ili ne ide u prilog, 
u 2023. godini se u Istru doselilo negdje oko 8700 novih ljudi, koji ovdje imaju prebivalište, a tu 
ne ulaze strane radne dozvole. Odselilo se negdje oko 3500 ljudi što znači da smo u 2023. godini 
dobili negdje oko 5700 novih žitelja. Pitanje demografije je definitivno splet puno različitih 
segmenata života, mislim da naši gradovi i općine puno ulažu u taj segment i za razliku od nekih 
drugih mislim da smo dobri.  

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje županu i daje riječ vijećniku Ninu Bažonu, izvolite.

NINO BAŽON, IDS-DDI postavlja pitanje vezano za natječaje za poduzetništvo. Naime županija 
je u kolovozu objavila 2 natječaja kojima daje potpore za poduzetništvo i ICT sektor pa nas 
zanima kakav je interes i jesu li iskorištena sva planirana sredstva.  

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje i daje riječ pročelnici, izvolite.

ELENA BOŽAC ČUJIĆ pozdravlja sve prisutne te odgovara da su objavljena 2 javna poziva 
poduzetnicima, 1. javni poziv za dodjelu potpora za poticanje razvoja poduzetništva koji je imao 
4 mjere i taj je natječaj još uvijek u tijeku. Do sada smo zaprimili 71 prijavu ukupne vrijednosti 202 
tisuće eura, još je nešto sredstva na raspolaganju pa prijave još stižu. Javni natječaj za ICT 
sektor, tu smo zaprimili 12 prijava, ukupne vrijednosti 54 tisuće eura a na raspolaganju je bilo 70. 
000 eura tako da smo blizu planiranog iznosa.  

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje i daje riječ vijećniku Renatu Kalac, izvolite.

RENATO KALAC, MOŽEMO! navodi da će ponovo postaviti pitanje koje je uputio ovoj Skupštini 
i županu prije 15, 16 mjeseci a odnosi se na izmjene i dopune Prostornog plana IŽ. Samo da Vas 
podsjetim da smo donijeli Odluku da ćemo donijeti izmjene i dopune prostornog plana do 
zaključno 17. lipnja 2023. godine, znači prošlo je više od godine dana. Cijeli proces se kreće 
puževim koracima ali i ne kreće se. Nema potrebe Vama kao vijećnicima govoriti o važnosti 
prostornog planiranja u pogledu i energetike i demografije i svih ostalih pitanja. Rekli smo da će 
izmjene i dopune biti vezane za obnovljive izvore energije, za probleme s zbrinjavanjem otpada 
ali i za ispravke onih grešaka koje su u postojećem Planu. Postojeći Plan je na snazi od 2016. 
godine i cijela jedna osnovna škola je prošla od tada, on je zastario i treba u njemu promijeniti 
puno stvari. Treba definirati područje obnovljivih izvora energije. Prostora i investitora imamo, 
potrebu isto imamo, studija utjecaja na turizam je pokazala da imamo problema s obnovljivim 
izvorima energije. Trebamo definirati područje kompostana i cijeli niz aktivnosti. Podsjetiti ću Vas 
i na to da su svi prostorni planovi jedinica lokalne samouprave direktno vezani i moraju bit 
usklađeni s Planom IŽ. Prisutne klimatske promjene i njihov sve jače izražen utjecaj samo 
dodatno pojačavaju potrebu za žurnim svrsishodnim izmjenama i dopunama Prostornog plana 
IŽ. Molim da mi se odgovori na pitanje u kojoj smo fazi s izradom Prostornog plana, hoćemo li 
ispoštovati svoju Odluku u ovom mandatu ili ćemo to pustiti nekom slijedećem sazivu Skupštine. 
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PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje i daje riječ pročelniku Mirku Radoloviću, izvolite.

MIRKO RADOLOVIĆ odgovara na postavljeno pitanje te navodi da je Upravni odjel za održivi 
razvoj nositelj izrade prostornog plana, plan izrađuje naš Zavod za prostorno uređenje Istarske 
županije, trenutno se radi na više tema, jedna su luke i promet, plan gospodarenja otpadom i 
energetika. Izrada prostornog plana je vrlo kompleksan i zahtjevan posao pogotovo u djelu 
obnovljivih izvora energije i promjene cijele nove paradigme u prijenosu, skladištenju i proizvodnji 
električne energije. U tom dijelu izrada je produžena zato jer za planiranje prostora solarnih 
elektrana treba odrediti velike prostore a veliki prostori prema sadašnjem zakonu mogu se 
odrediti jedino na kopnu zato jer na morskom području trenutno ne možemo planirati nikakvo 
postavljanje obnovljivih izvora energije. Nije jednostavno na području Istarske županije naći takve 
prostore. Takvi prostori su ograničeni kao i što smo ograničeni u postavljanju vjetroelektrana na 
kopnu, tu nemamo mogućnosti. Ono što je prije rekao župan vezano za gospodarenje otpadom, 
tu imamo određene ideje ali trebamo podršku jedinica lokalne samouprave da iskažu želju i 
potrebu gdje oni te građevine žele smjestiti. Taj cjelokupan proces malo duže traje ali mogu reći 
da smo u dijelu luka i lučkog prometa završili određeni prijedlog s naše strane. Što se tiče cesta 
i cestovnog prometa za to imamo neko određeno rješenje ali u dijelu energetike i gospodarenja 
otpadom moramo još dobro razmisliti. Radi se strateška procjena utjecaja na okoliš koja će 
sagledati kako sve promjene koje planiramo Planom utječu na okoliš.    

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje pročelniku i daje riječ vijećniku koji ima dodatno 
pitanje, izvolite.

RENATO KALAC, MOŽEMO! potpuno prihvaća odgovor pročelnika međutim ključno to što smo 
mi, kao Skupština, donijeli Odluku i definirali rokove izrade prostornog plana a oni su prošli za 
više od godine dana. Hoćemo li mijenjati Odluku, nećemo, što ćemo učiniti po tom pitanju? 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje i daje riječ županu, izvolite.

ŽUPAN navodi da smo donijeli Odluku i poštujemo zakone i procedure. Vremena su se 
promijenila i sami ste rekli da Odluka o izradi prostornog plana IŽ donesena je 2009. godine a 
prostorni plan je usvojen 2016., dakle prošlo je 7 godina. Moj apel prema Vama je, vi ste ovdje 
odnosno Vaša politička opcija, na vlasti u gradu Pazinu, da li prihvaćate prostor za kompostanu 
i bioenerganu i riješimo problem otpada, odmah. Prihvatite. 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje i daje riječ vijećniku Davoru Komaru, izvolite.

DAVOR KOMAR, IDS-DDI pozdravlja sve prisutne te navodi da je Istarska županija dogovorila 
pismo namjere s općinom Fažana za rekonstrukciju i nadogradnju njihove osnovne škole, moli 
informaciju o potpisivanju ugovora te početku radova na školi i kada se planiraju radovi završiti. 

ŽUPAN se zahvaljuje na pitanju te navodi da škola u Fažani nije mogla ući u program jer ona 
formalno ima jedno smjensku nastavu ali uvjeti za obnašanje jedno smjenske nastave nisu baš 
idealni. Zato smo razmatrali nekoliko mogućnosti. Znate i sami da su imali problema s 
energetikom, dva puta je ispadala struja koja nije adekvatno napravljena i sa svim popravcima 
vidimo da je to i dalje problem. Zajedno s općinom Fažana dogovorili smo se da idemo u cjelovito 
rješenje kako bi i nadogradili školu i riješili dugoročno problem energetike. Kao što smo se 
dogovorili s gradom Umagom o zajedničkom financiranju nabavke opreme iako je grad Umag 
sam izgradio školu, kao i što smo dogovorili i s drugim općinama gdje Istarska županija ili financira 
ili sufinancira programe. Nakon pisma namjere biti će potrebno neko vrijeme za kompletirati sam 
projekt, nakon izrade projekta ide potpis ugovora i onda javna nabava. 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje i daje riječ vijećniku za dodatno pitanje, izvolite.
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DAVOR KOMAR, IDS-DDI postavlja pitanje da li postoji neki rok ili imaju u planu do kada bi 
radovi mogli biti gotovi.  

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje i daje riječ županu, izvolite.

ŽUPAN nadodaje da najprije trebamo do kraja definirati sam projekt. Znate da smo obveznici 
javne nabave pa je teško danas predvidjeti neki realan rok kada znate da imate žalbe i slično. U 
gradu Novigradu smo 3 puta proveli javnu nabavu kako bi došli do izvođača radova i kako bi se 
nova škola počela graditi. Imamo problem i u građevinarstvu gdje je isto deficit radne snage i 
poduzeća koji se žele baviti takvom izgradnjom. Što se mene tiče, bio bih najsretniji da to može 
krenuti sutra, ali ne može. Proračunom za 2025. planirati ćemo sredstva i onda poslije obavljene 
javne nabave, početak radova. Realno mislim da 2025. može biti ta godina, a školska godina 
2026/27. može biti u obnovljenoj i rekonstruiranoj školi.   

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje i daje riječ vijećniku Marku Ferencu, izvolite.

MARKO FERENAC, SDP pozdravlja sve prisutne te navodi da će danas pričati o možda 
zastarjeloj temi ali ima određene posljedice. Vezano je za izbor ravnatelja u Istarskim domovima 
zdravlja. Svojedobno sam baš postavio pitanje, u vrijeme kada se dešavao izbor ravnatelja, 
gospodina Manuela Runića. Da li je taj izbor bio zakonit? Da li je sve bilo kako treba biti? Odgovor 
je bio pročelnice, i tada, da je sve bilo uredu međutim nedavna presuda Županijskog suda 
pokazala je upravo suprotno. Sada je možda besmisleno govoriti o tome jer je i tadašnji ravnatelj 
dao i ostavku i izabran je novi ravnatelj. Želim ukazati na to da se takvi propusti više ne dešavaju, 
neka nam to bude jedna lekcija i htio bih čuti jedan komentar nadležne pročelnice vezano na tu 
temu. Obzirom da imamo sada novog ravnatelja zanima me kakva je sada situacija u Istarskim 
domovima zdravlja.

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje i daje riječ pročelnici, izvolite.

DR. GORDANA ANTIĆ zahvaljuje na pitanju i konstataciji i podsjeća da je Općinski sud prvo 
donio totalno suprotnu presudu, da je bilo sve zakonito ali u pravosuđe se ne bih miješala jer 
pravnik nije. Veliki stručnjaci, koje poznajem, kažu da pravo i pravda više ne postoje. Jedno 
mišljenje jednog suda je jedno, drugog - drugo, pa ne bih komentirala. Što se tiče našeg 
Upravnog vijeća, tamo je sjedila pravnica i ako su nam oni rekli da je sve uredu, poslušali smo 
ih. S novim ravnatelj sastajem se redovito a čujemo se gotovo svakodnevno. U ponedjeljak ćemo 
se ponovo naći. Imamo listu koje sve teme trebamo proći, imamo ih barem 10 jer problemi su 
veliki. Oni su trenutno veliki zbog dugogodišnjeg načina vođenja ustanove a sada su dodatno 
otežavajući jer više nema ljudi. Sad je vrlo teško raditi, konkretno, još nismo donijeli Pravilnik o 
unutarnjoj organizaciji i sistematizaciji jer se jednostavno ne zna kako krenuti i s koje strane. Ima 
600 djelatnika, od kojih neki imaju nekakva prava koja nisu trebala dobiti a sada je vrlo teško to 
nekima oduzeti. Tako da za napraviti reda treba vremena, vrlo je malo ljudi kojima je stalo do 
sustava i koji žele raditi u tom sustavu na boljitak pacijenata. Imamo za donijeti i Pravilnik o 
radnom vremenu koji je još 2019. trebao biti donesen. Ravnatelj ima pune ruke posla ali ima malo 
suradnika i malo onih koji žele raditi bilo što. Nema onih koji žele upravljati i koji žele promijeniti 
nešto na boljitak svih nas. Naš zadatak, našeg Upravnog odjela jest da imamo mjesečne 
sastanke i pokušavamo sve naše ustanove umrežiti. Imamo dobre početne impute s Općom 
bolnicom Pula, i radimo na tome da se preklapanja izbjegnu i da pacijenti dobiju bolju uslugu.
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje i daje riječ vijećnici Ivani Špadijer, izvolite.

IVANA ŠPADIJER, IDS-DDI pozdravlja sve prisutne te navodi da moli pročelnika Pincana da 
izvijesti vijećnike kakva je situacija s izgradnjom javnog navodnjavanja Petrovija na području 
Umaga.  

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje i daje riječ pročelniku, izvolite.
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EZIO PINZAN zahvaljuje na pitanju i ističe da već nekoliko godina se intenzivno radim na 
projektiranju za buduću gradnju sustava na području Petrovije. Imali smo već građevinsku 
dozvolu za cijeli obuhvat, više od 550 hektara planirano je bilo za navodnjavanje i financiranje 
putem Fondova bespovratnim sredstvima. Ali u međuvremenu od kad se sustav projektirao do 
vremena kad bi trebalo započeti s gradnjom i ugovaranjem, troškovi gradnje su toliko narasli da 
više nismo mogli očekivati da se taj sustav može izgraditi kao cjelovit. Pokušali smo najprije 
utjecati da se u program ruralnog razvoja, mjera koja financira gradnju sustava jedinicama 
regionalne samouprave u sto postotnom iznosu, da se poveća na više od 15 milijuna eura za 
sveukupan iznos. Za to se na žalost, nismo uspjeli izboriti. Postoji druga varijanta, a to je da taj 
sustav smanjimo i da on bude u okvirima maksimalnog iznosa projekta, 15 milijuna eura. Mi smo 
taj sustav podijelili u 2 dijela, 2 funkcionalne cjeline i sada smo pred dobivanje 2 građevinske 
dozvole za istu lokacijsku dozvolu koju smo od prije imali za dva sustava. Moram se zahvaliti i 
gradu Umagu na velikoj pomoći oko izdavanja dozvola i nove dokumentacije s kojom smo sada 
u završnoj fazi. Kada dobijemo građevinsku dozvolu, to će biti vrlo uskoro, kroz vjerujem mjesec 
dana, očekujem da će do kraja godine Agencija za plaćanja u poljoprivredi, ribarstvu i ruralnom 
razvoju raspisati natječaj za ovu intervenciju za gradnju sustava navodnjavanja i mi ćemo se na 
to aplicirati. Vjerujem da ćemo do početka godine dobiti Odluku o financiranju sustava, nakon 
toga nam slijedi javna nabava i ugovaranje gradnje. Nekakvi termini su da bi mogli u slijedećoj 
godini potpisati ugovor o gradnji stoga smo i u proračunu za iduću godinu predvidjeli sredstva od 
avansa koji bi dobili od Agencije.  

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje i daje riječ vijećniku Slavenu Boljunu, izvolite.

SLAVEN BOLJUN, MOŽEMO! pozdravlja sve prisutne i navodi da ima danas pitanje vezano uz 
jednu od posljedica ovog prekomjernog turizma i stihijske politike gdje su se, nažalost, na udaru 
našle naše plaže i more. Radi se o nasipavanju i dohranjivanju plaža te betoniranju obale. Svi 
stručnjaci će se složiti da je to nešto nepotrebno i da je to ekocid i uništava bioraznolikost i ima 
destruktivni utjecaj na morski ekosustav. Nije mi jasno što fali našim plažama i zašto nastojimo 
kopirati Copacabanu ili Acapulco. Mislim da ono što imamo trebamo i čuvati te ne trebamo 
podlijegati tom pritisku. Navesti ću, prema riječima stručnjaka, kako nasuti kamenčići uništavaju 
staništa algi i pužića, priljepaka i rakova. Rakovi i školjke često ne mogu preživjeti pretrpavanje 
ili promjene u njihovom staništu. Problem nije samo u tom plićaku koji je nasut nego more to 
kamenje uvlači u dubinu, vidimo situaciju u Fažanskom kanalu, prekrivene su alge u koje su 
nekada sipe i lignje lijegale jaja. Posljedično imamo manje lignji, sipa i drugih morskih vrsta 
specifičnih za naše područje. Kroz vrijeme više nećemo imati ni biljnih ni životinjskih vrsta na tom 
području nego ogoljeno hridinasto dno nasipano šljunkom na kojem više neće rasti ni biljna ni 
životinjska vrsta. 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE upozorava vijećnika da postavi konkretno pitanje, te naglašava 
da su prošle 2 minute.

SLAVEN BOLJUN, MOŽEMO! postavlja pitanje kako se županija bori protiv nasipavanja plaža 
u Istri, koliko je suglasnosti dano na planove upravljanja pomorskim dobrom za dohranjivanje, 
prema novom zakonu i koliko je izdano građevinskih dozvola za nasipavanje?   

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje vijećniku i daje riječ pročelniku Radoloviću, izvolite. 

MIRKO RADOLOVIĆ odgovara da vezano za nove izmjene zakona o pomorskom dobru i 
morskim lukama pokušalo se obuhvatiti i dio vezan za nasipavanje plaža odnosno nadohranu. 
Za sada je zabranjeno bilo kakvo nasipavanje odnosno odlaganje građevinskog materijala u 
more, a što se tiče samih plaža, sve jedinice lokalne samouprave bile su dužne donijeti Plan 
upravljanja pomorskim dobrom i između ostalog propisano je koje sve suglasnosti je potrebno 
ishoditi za nadohranu plaža. Propisana je određena količina koja bi bila mala i ukoliko je ta 
količina mala, daje se suglasnost. Svi planovi JLS su dobili suglasnost jer je napisano da će se 
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postojeće plaža nadohranjivati minimalnom količinom koja je propisana zakonom. Vezano za 
zahvate i gradnje na pomorskom dobru, tu je isto tako novi zakon nešto stroži međutim još uvijek 
nedostaju podzakonski akti i u tom dijelu. Naš Upravni odjel ne izdaje dozvole za te građevine i 
ne sudjeluje u tim postupcima. Za svaki zahvat koji je duži od 50 metara potrebno je napraviti 
ocjenu o potrebi procjene utjecaja na okoliš koja je u nadležnosti Ministarstva a mi onda, na takve 
zahtjeve dajemo mišljenja. Što se tiče konstatacije da to negativno utječe na morsko dno, to je 
točno. Sve što ste naveli stoji, to je bio jedan glavni problem koji je i naš Upravni odjel prepoznao, 
da konstantno nadohranjivanje ne ostaje samo na plaži, jer taj materijal ulazi dublje u more i 
mijenja staništa.

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje vijećniku riječ za dodatno pitanje i upozorava ga da ima 1 
minutu.

SLAVEN BOLJUN, MOŽEMO! zahvaljuje se na odgovoru i drago mu je da se slaže da to sve 
skupa uništava morski svijet. Zanima me samo ako netko ima taj projekt dohranjivanja tko 
kontrolira taj materijal i da li je to u toj nekoj količini. Jedno kad se naspe vi ne možete reći točno 
koliko je to materijala. Koja je kontrola nad tim suglasnostima koje županija izdaje na te planove 
upravljanja odnosno nad cijelim tim procesom?

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje vijećniku i daje riječ pročelniku Radoloviću, izvolite. 

MIRKO RADOLOVIĆ dodaje da Upravni odjel nema mogućnosti nadzora nad aktima koje on 
daje odnosno suglasnostima i nad onome što rade općine i gradovi. S obzirom da se radi o 
pomorskom dobru tu postoje institucije koje rade nadzor, Inspekcija zaštite okoliša, može 
Inspekcija zaštite prirode, lučki inspektor, isto tako u novom zakonu su predvidjeli i redare koji bi 
trebali biti osposobljeni od strane općine i grada koji bi onda isto tako imali nadležnosti da to 
provjeravaju. 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zaključuje vijećnički sat i navodi da je za slijedeću sjednicu ostalo 
da svoja pitanja postave vijećnici Irena Peruško, Ivan Iskra i Koviljka Aškić. 

Ad-4.
Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Polugodišnjeg izvještaja o 

izvršenju Financijskog plana Županijske uprave za ceste Istarske županije za 
razdoblje od 01.01. do 30.06.2024. godine

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje riječ ravnatelju Županijske uprave za ceste, Davidu 
Stankiću, da nas provede kroz materijale, izvolite.

DAVID STANKIĆ, ŽUC pozdravlja svih te izvještava Skupštinu da su prihodi ostvareni u 
iznosu od 7 milijuna i 700 tisuća eura ili 49 posto u odnosu na Plan, a rashodi su izvršeni u 
iznosu od 7 milijuna i 700 tisuća eura ili 49 posto u odnosu na Plan. Kada gledamo prihode i 
primitke unutar opće države oni su ostvareni u iznosu od 600 tisuća eura ili 20 posto u odnosu 
na Plan. Prihodi od imovine ostvareni su u iznosu od 5,5 milijuna eura ili 49 posto u odnosu 
na Plan, dok su prihodi od administrativnih pristojbi ostvareni u iznosu od 9 tisuća eura. Što 
se tiče prihoda od donacija pravnih i fizičkih osoba oni su ostvareni u iznosu od 30.000,00 
eura ili 100 posto u odnosu na Plan. Kazne, uprave mjere i ostali prihodi nisu ostvareni, a 
preneseni višak iz 2023. godine iznosio je 1.4 milijuna eura ili 100 posto u odnosu na Plan. 
Naglašava, kada kaže u odnosu na Plan, to se odnosi na Plan za cijelu godinu, a ovo je 
Polugodišnji Izvještaj. Što se tiče rashoda poslovanja odnosno rashoda za zaposlene, oni su 
izvršeni nešto više od 45 posto, materijalni rashodi izvršeni su u 51 posto u odnosu na Plan, 
dok su financijski rashodi izvršeni u 31 posto, pomoći unutar općeg proračuna 41 posto, 
naknade građanima i kućanstvima 18 posto u odnosu na Plan, a ostalih rashoda nije bilo. Ako 
gledamo rashode po programima, program održavanja i upravljanja izvršen je u iznosu od 6,6 
milijuna eura ili 52 posto u odnosu na Plan, redovito održavanje izvršeno je u iznosu od 4 
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milijuna eura ili 60 posto u odnosu na Plan, izvanredno održavanje izvršeno je 43 posto u 
odnosu na Plan, programi građenja nisu ostvareni u izvještajnom razdoblju, program pomoći 
velikim gradovima izvršen je u iznosu od 433 tisuće eura ili 49 posto u odnosu na Plan, 
financijski rashodi i izdaci izvršeni su u 31 posto u odnosu na Plan. Zaključno, rashodi 
Županijske uprave za ceste Istarske županije izvršeni su u iznosu od 597 tisuća eura ili 37 
posto u odnosu na Plan, a Program sufinanciranja izvršen je u iznosu od 56 tisuća eura ili 18 
posto u odnosu na Plan.

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, potom pojedinačnu, kako 
nema prijavljenih, zatvara raspravu i daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije JEDNOGLASNO donosi

ZAKLJUČAK
o davanju suglasnosti na prijedlog Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Financijskog plana 

Županijske uprave za ceste Istarske županije za razdoblje od 01.01. do 30.06.2024. godine

Ad-5.
Prijedlog II. izmjena i dopuna Proračuna Istarske županije za 2024. godinu

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje riječ pročelnici Škreblin-Borovčak da iznese kratko uvodno 
obrazloženje. 

BARBARA ŠKREBLIN-BOROVČAK putem power point prezentacije obrazlaže točku. 
Navodi kako se II. izmjenama i dopunama proračuna predlaže povećanje za 9,7 milijuna eura 
te bi proračun trebao iznositi 243,2 milijuna eura. Od tog iznosa prihodi se povećavaju za 9 
milijuna eura, primici od financijske imovine i zaduživanja 498 tisuća eura. Višak se ovim 
rebalansom usklađuje kod proračunskih korisnika. Ukupni rashodi se povećavaju za 9,2 
milijuna eura, a izdaci za financijsku imovinu i otplatu zajmova 509 tisuća eura. Ovim 
rebalansom se omjer rashoda proračunskih korisnika i Istarske županije ne mijenja već je i 
dalje udio proračunskih korisnika 66 posto, a županije 34 posto. Od ukupnog povećanja 
proračuna od 9,7 milijuna eura, povećanje za proračunske korisnike iznosi 6,1 milijuna eura, 
a za sredstva koja koriste upravni odjeli Istarske županije plan je povećan za 3,6 milijuna eura. 
Ukupni troškovi proračunskih korisnika se povećavaju za 4 posto dok se troškovi za programe 
Istarske županije povećavaju za 5 posto.
Značajnije povećanje prihoda planirano je na prihodima od imovine koji se ustvari odnose na 
prihode od zakupa turističkog zemljišta, a koji se naplaćuju od hotela i turističkih naselja te 
kampova. Sredstva su naplaćena za period od 2.5.2020 do 17.02.2024. te se ovim 
rebalansom povećavaju za 4,5 milijuna eura. Kod proračunskih korisnika značajnije povećanje 
prihoda planirano je kod pomoći iz proračuna, čime su financirani različiti programi te kod 
pomoći od HZZO-a za zdravstvene ustanove.
Rashodi Istarske županije se u najvećem dijelu usmjeravaju na investicije, odnosno dodatna 
ulaganja na imovini. Rashodi kod proračunskih korisnika se u najvećem dijelu usmjeravaju na 
rashode za plaću, još uvijek se usklađujemo s kolektivnim ugovorima i koeficijentima. U 
strukturi rashoda za upravna tijela Istarske županije prevladavaju ulaganja u investicije koji 
kumulativno čine 46 posto sredstava. Istarska županija značajna sredstva usmjerava na 
donacije 8 posto i subvencije 3 posto. Rad uprave obuhvaća rashode za zaposlene i 
materijalne rashode koji čine 26 posto. Kod proračunskih korisnika još uvijek nam je veliki udio 
za plaće zaposlenika, 66 posto, materijalnih rashoda 22 posto ali vidljive su i investicije koje u 
zbroju čine 8 posto od ukupnih ulaganja od sredstava kojim raspolažu proračunski korisnici. 
Za kraj, osnovne značajke zašto donosimo izmjene i dopune proračuna, na prethodnoj sjednici 
donesena je Odluka o izmjeni ustroja kojom je osnovna nova Služba za zajedničke poslove te 
je potrebno u proračunu uskladiti organizacijsku klasifikaciju i sredstva preraspodijeliti po 
troškovima koja pripadaju toj službi. Bilo je isto tako potrebno uskladiti sredstva koja smo dobili 
od zakupa turističkih zemljišta te se kao i sa svakim izmjenama i dopunama usklađuju svi 
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prihodi i rashodi po svim programima i aktivnosti kako kod proračunskih korisnika tako i u 
programima Istarske županije. 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, Robert Velenik, izvolite.

ROBERT VELENIK u ime Kluba IDS-DDI pozdravlja sve prisutne i navodi kako će podržati 
rebalans proračuna. Ističe da ga raduje stavka prihoda od imovine te podsjeća vijećnike i sve 
prisutne da se upravo IDS godinama zalagao da se imovina, koja je resurs, naplaćuje i koristi 
u društvene svrhe za opći interes. Upravo danas vidimo da je to konačno ostvareno te sam 
morao to posebno naglasiti. Nemam primjedbi ni dodatnih komentara. Ponavljam, naš će Klub 
podržati rebalans upravo tako kako je prezentiran.

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje riječ vijećniku Bassanese, izvolite.

VILI BASSANESE u ime Kluba SDP-a navodi kako ga je predsjednik Kluba IDS-a upravo 
potaknuo te da se slaže s predsjednikom Kluba jer i oni godinama ukazuju na isto. Sasvim je 
normalno da se to dogodilo nakon toliko godina. Postali smo mjesto gdje netko prihoduje 
određeni benefit, a da za to nije plaćao ništa. Mi nažalost ne možemo podržati proračun, bili 
smo suzdržani i politička praksa je da i dalje budemo suzdržani.

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE kako više nema prijavljenih na raspravu, zaključuje raspravu 
i daje točku na glasanje. Skupština Istarske županije sa 23 glasa ZA i 11 SUZDRŽANIH donosi

ODLUKU
o II. izmjena i dopuna Proračuna Istarske županije za 2024. godinu

Ad-6.
Prijedlog Zaključka o utvrđivanju II. izmjena i dopuna Popisa prioriteta za raspored sredstava 
decentraliziranih funkcija u 2024. godini između zdravstvenih ustanova nad kojima Istarska 

županija ima osnivačka prava

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje riječ pročelnici Antić, izvolite. 

GORDANA ANTIĆ navodi da se radi o usklađivanju u ukupnom iznosu od 172.000 eura. 
Iskazane su potrebe za hitnim radovima u Istarskim domovima zdravlja i Specijalnoj bolnici 
Martin Horvat Rovinj.

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, kako nema prijavljenih otvara 
pojedinačnu raspravu, vijećnice Aškić izvolite. 

KOVILJKA AŠKIĆ pozdravlja svih te navodi kako bi voljela da se u prioritete uvrsti 
digitalizacija. Nama zdravstveni sustav funkcionira, imamo izuzetno kvalitetnu primarnu i 
sekundarnu zdravstvenu zaštitu. Imala sam imala teško oboljelu osobu u obitelji pa sam 
svjedok onoga što ne funkcionira. Nitko nema veze s nikim, u tome je problem. Ako ne želite 
ići liječniku putem veze, osuđeni ste na stalno trčanje između bolnice, obiteljskog liječnika. 
Ništa nije umreženo. Nemamo jednu službu odnosno sve zajedno digitalizirano na način, da 
sekundarna zdravstvena zaštita bude povezana s primarnom, odnosno palijativa s obiteljskim 
liječnikom. Ljudi koji imaju oboljele od karcinoma, nemaju informaciju na jednom mjestu. 
Voljela bi da se napravi jedan hodogram, odnosno plan postupanja koji bi dobio svaki obiteljski 
liječnik gdje bi bilo utvrđeno na koji način treba dati informacije. Nažalost nađete se u situaciji 
da Vam treba prevesti osobu sa palijative na bolnički krevet, tko će Vam ga sastaviti i slično. 
Svi su ljubazni i stručni i odrađuju svoj dio posla, ali ja sam non stop trčala od jedne do druge 
službe kako bi osigurala članu obitelju ono što mu je potrebno. Druga stvar, je organizacija. 
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Mislim da bi se pod prioritet trebalo promijeniti organizacija rada u primarnoj zdravstvenoj 
zaštiti. Po struci sam medicinska sestra i radila sam godinu dana, to je bilo davno, ali sustav 
rada ostao je isti. Problemi nedostatka medicinskih sestara mogu se riješiti administrativnim 
radnicima jer medicinska sestra obiteljskog liječnika 10% vremena troši da medicinske 
postupke, a 90% na administrativne. Kad bi unutar doma zdravlja u svakoj smjeni bila 
nekadašnja previjališta i tu se usmjeravali svi koji trebaju previjanje, skidanje šavova i slično, 
ostale poslove može raditi administrativni radnik.  

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje riječ 
pročelnici da odgovori na postavljena pitanja, izvolite. 

GORDANA ANTIĆ zahvaljuje se na jako dobrim pitanjima odnosno primjedbama. Navodi da 
su na istom tragu što se tiče digitalizacije bili smo na već par tečajeva primjene umjetne 
inteligencije i umrežavanju svih naših ustanova. Imamo problem CEZIH-a i dostupnosti 
informacija. Primjerice, hitna medicinska služba nema sustav kao što ima bolnica ali to su 
državne razine. Pokušavamo lokalno koliko možemo implementirati, a što se tiče primarne 
zdravstvene zaštite podsjećam da je nama nekih 70% liječnika još uvijek privatnika, dakle, 
doktor u ordinaciji je privatnik, on je ugovorni sa HZZO-m i s Ministarstvom potpiše ugovor te 
prema nama nema nikakve obveze, stoga njih možemo koordinirati, ne možemo ih 
organizirati. Međutim, jedan od naših prijedloga su upravo administratori za koje smo osigurali 
sredstva da bi olakšali ambulantama odnosno sestrama. Osobno se slažem da bi trebala biti 
jedna medicinska sestra u smjeni na tri, četiri ambulante koje bi radile u previjalištu. Dovoljan 
je administrator u ambulanti. U Engleskoj imamo 6 razina medicinskih sestara gdje sestre 
preuzimaju poslove liječnika, npr., ako vas boli grlo, ima hodogram, može se iz prsta procijeniti 
da li je bakterija i da li treba antibiotik ili ne. Time se rasterećuju obiteljski liječnici i imaju 5000 
kartona i mogu raditi. Ono što se priča u Hrvatskoj je da će se smanjiti broj na 1.500 te da će 
se uvesti administrator. To nam ne olakšava situaciju jer trenutno imamo 26.000 ljudi koji su 
bez obiteljskog liječnika jer ga ne možemo naći unatoč svim mjerama. Iduću godinu se 
usmjeravamo prema obiteljskim liječnicima, od stipendija do bonusa dobrodošlice posebne 
kategorije jer će biti četiri ili više nivoa deficitarnosti, oni su nam broj jedan. Mladi liječnici ne 
žele biti u primarnoj zdravstvenoj zaštiti, nema ih, mali broj odlazi studirati, nemaju obvezu 
raditi u primarnoj zdravstvenoj zaštiti, kako je nekad bilo, trebalo se raditi 3 godine. Oni sada 
odmah žele dobiti subspecijalizaciju. Sve smo to predložili i sve stavljamo na papir i vidjeti 
ćemo da li će se nešto uvažiti. 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje. Skupština Istarske županije 
JEDNOGLASNO donosi

ZAKLJUČAK
o utvrđivanju II. izmjena i dopuna Popisa prioriteta za raspored sredstava decentraliziranih 

funkcija u 2024. godini između zdravstvenih ustanova nad kojima Istarska županija ima 
osnivačka prava

Ad-7.
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Operativnog plana aktivnosti Plana za zdravlje i 

socijalno blagostanje Istarske županije za 2024. godinu

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje riječ pročelnici Antić za kratko obrazloženje. Izvolite.

GORDANA ANTIĆ navodi da će nastojati biti kratka. Odlučili smo se za novi operativni Plan 
iz razloga što imaju previše izmjena pa bi morali svaki akt posebno i bilo bi još više točaka na 
samoj Skupštini. Izmjene su sukladno potrebama koje su se iskazale tijekom godina. Ističe se 
dodatnih milijun eura za Specijalnu bolnicu Martin Horvat jer je tijekom radova došlo do 
detekcije da je podrum, kada su razbili neke zidove, kompletno vlažan te da se mora raditi 
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dodatna hidroizolacija te 300.000,00 eura za osiguranje plaća u bolnici iz razloga manjeg 
prihoda. Naglašava da je ovo je zadnji put da imamo ovakav dokument, neki dan smo imali 
konsenzus konferenciju za donošenje novog Plana za zdravlje, trogodišnjeg, jer je novi Zakon 
o socijalnoj skrbi odvojio socijalni plan od zdravstvenog pa smo krenuli u projekt izrade 
socijalnog Plana jedinstvenom metodologijom u cijelom Republici Hrvatskoj tako da ćemo 
imati socijalni plan posebno te plan za zdravlje poseban.

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, zatim otvara pojedinačnu 
raspravu, vijećnica Peruško izvolite, potom Koviljka Aškić. 

IRENA PERUŠKO, IDS-DDI  navodi da je imala potrebu nešto reći na ovu temu koja je vječito 
aktualna. Znam koliko Upravni odjel za zdravstvo i socijalnu skrb radi i koliko intenzivno 
pročelnica sa suradnicima vremena troši ne samo na digitalizaciju i nove stvari već da drži 
sustav u jednom, pod kontrolom. Izuzetno je teško obzirom da postoje različite razine i ovo 
što je rekla vijećnica Aškić veliki raspad u tim razinama koji nisu nažalost uvjetovani lokalnim 
ili regionalnim nedjelovanjem nego jednostavno dolazi strukturalno od gore. Ono što 
pročelnica čitavo vrijeme pokušava objasniti dok objedinjava ustanove je ta mreža i ne 
prelijevati iz jedne ustanove problematiku u drugu. Sve mjere i programi koje županija daje 
očito nisu dovoljno ne samo privlačne već mislimo da ustvari nije problem novca nego svih 
drugih sustava i resursa koji idu uz bilo kakav dolazak. Jako puno surađujemo na 
svakodnevnoj razini tako da znam s čime se pročelnica svakodnevno suočava. Problem je 
puno veći nego što ga možemo detektirati, jer ne samo da nam fali kadra, nego i na našem 
govornom području u našoj regiji imamo možda dovoljno ljudi koji bi mogli doći, međutim kako 
je i sama pročelnica rekla, bez obzira na ono što možemo lokalno i regionalno odvojiti 
zapinjemo na onom sustavu koji je „gore“, a to su mogućnosti dobivanja dozvola za rad kod 
reguliranih profesija i svemu što se tiče zdravstva. Što se tiče socijalne skrbi, mi smo prošli 
tjedan bile na mreži hrvatskih zdravih gradova i županija i bila je tema dostupnost zdravstvene 
zaštite i naravno da nije problem samo u našoj županiji ali je to najočitije i najviše se osjeti. 
Bilo je jako puno polemika i ono što je meni zanimljivo i što moram reći, politički, da je izostao 
upravo Hrvatski zavod za zdravstveno osiguranje i čelnici koji imaju svoju politiku dodjeljivanja 
broja pregleda i usluga u mreži. Govorim o javnom zdravstvu i želim zaštiti javno zdravstvo na 
način da bude popularno onoliko koliko je popularno i ono drugo gdje odlazimo kad ne 
možemo doći više od tri mjeseca na red. Svi napori da ostanemo u javnom zdravstvu i održimo 
sustav moraju biti od lokalne prema nacionalnoj razini ali isto tako moramo potaknuti i vidjeti 
u čemu je problem na nacionalnoj razini. To stvara veliki pritisak dolje na naše ustanove. 
Vezano uz mrežu, osvrnula bih se na CEZIH, na administratore, jer sam u CEZIH-u osobno 
dobila četiri termina za četiri rengena. Zamolila sam na radiologiji da sam dobila četiri termina 
od 20 minuta za sliku koja traje 3 sekunde da li možemo u jednom terminu odraditi četiri 
snimka, međutim dobila sam osobno takvu agresiju da je to nemoguće, da to radi CEZIH, da 
je moja liječnica pogriješila. Otišla sam neobavljena posla i rekla, zar je moguće da četiri 
termina dobivam za jedan od 10 minuta kada sam ponudila termina da daju nekim drugima 
koji su na listi čekanja. Da se pozovu drugi koji čekaju, oni nisu imali sluha, to je naša slika 
sustavu u zdravstvu. Pohvaljujem trud Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb.

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje vijećnici te upozorava da je vrijeme za pojedinačnu 
raspravu 4 minute. Vijećnice Aškić, izvolite. 

KOVILJKA AŠKIĆ, NEZAVISNA navodi kako u materijalima pod točkom 2.2 imamo 
prevenciju kardiovaskularnih bolesti i pod 2.3 program provođenja ranog otkrivanja raka u 
Istarskoj županiji. Iz izvješća Nastavnog zavoda za javno zdravstvo Istarske županije iz 2023. 
godine je na stranici 239 i 240 graf na kojem je navedeno da je u periodu od 2011. godine do 
2021. godine incidencija novo oboljelih na 100 tisuća stanovnika sa 450 porasla na 650. Iz 
izvješća dobivamo generalnu sliku na razini cijele županije. Za kvalitetno provođenje 
preventivne akcije potrebno je znati gdje usmjeriti te akcije zato pozivam još jednom, da se 
naloži Zavodu da u tom izvješću imamo prostornu distribuciju. Ne možemo imati na bazi 
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obiteljskih liječnika ali na razini jedinica lokalne samouprave odnosno grada, bismo trebali 
imati. Moramo znati gdje je žarište, odnosno da li je to ravnomjerna distribucija ili u pojedinim 
područjima imamo više, a u nekima manje pa ćemo znati usmjeravati preventivne akcije. 
Također, molila bih, kako Istarska županija na njihovu inicijativu, odnosno na inicijativu gosp. 
Pausa i ostalih saborskih zastupnika idu u izmjene Zakona o građevinskoj inspekciji, molila 
bih da se inicira i izmjene Pravilnika o razinama onečišćujućih tvari u zrak u kojem bi trebalo 
uz ostalo, a radi se konkretno o emisijama iz tvornice cementa gdje za postojeća postrojenja 
imamo razinu od 1200 mg SO2 bez dodatnih članaka do kojeg perioda i u kom roku su ta 
postrojenja dužna se uskladiti s novim i postojećim postrojenjima koja imaju drugačije 
tehnologije, a za koje je maksimalna dopuštena koncentracija 50, odnosno 400. Ovdje imamo 
1200 bez ikakvog roka u kojem je dužno poštivati određena pravila. Osuđeni smo na milost i 
nemilost tih vlasnika postrojenja da li će oni nešto napraviti ili neće.

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zaključuje raspravu i daje riječ pročelnici. 

GORDANA ANTIĆ odgovara kako se slaže s vijećnicom te navodi da županijski program 
mamografije obuhvaća žene 5 godina mlađe, nego što ih obuhvaća nacionalna. Također, 
dodatno imamo grad Poreč i Pulu koji plaćaju preglede. Slažem se, izvještaj bi bio bolji i 
napraviti ćemo to da bude po gradovima i općinama. Veću incidenciju imamo zato što se više 
obavlja. Prema Izvješću, ishodi su bolji te manje žena umire, međutim, zabrinjavajuće je da 
imamo značajan broj žena koje su mlađe od 30. godina, a oboljele su od karcinoma dojke pa 
je to uočeno kao dodatni problem, a isto tako kod karcinom debelog crijeva statistički je riječ 
o ljudima ispod 30. godina. Ističe da se IŽ nudi da bude pilot regija i da obavimo nostrifikaciju, 
odnosno priznavanje inozemnih stručnih kvalifikacija u Istarskoj županiji na način kako to radi 
Europa i da budemo primjer i ne čekamo sve ostale. 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zaključuje raspravu te daje točku na glasanje.  
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o prihvaćanju Operativnog plana aktivnosti Plana za zdravlje i socijalno blagostanje Istarske 

županije za 2024. godinu

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE predlaže vijećnicima da se sjednica nastavi bez uvodnih 
obrazloženja. Svi su suglasni. 

Ad-8.
Prijedlog Obavijesti o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru za 

gospodarsko korištenje pomorskog dobra na dijelu k.č. br. 2746, 2748 i 2749 sve k.o. 
Poreč

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, potom pojedinačnu, kako 
nema prijavljenih zatvara raspravu i daje točku na glasanje.  
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

OBAVIJEST
namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru za gospodarsko korištenje pomorskog 

dobra na dijelu k.č. br. 2746, 2748 i 2749 sve k.o. Poreč.

Ad-9.
Prijedlog Obavijesti o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru za 

gospodarsko korištenje na dijelu k.č. br. 4497 k.o. Poreč
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PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, potom i pojedinačnu 
raspravu, kako nema prijavljenih daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

OBAVIJEST
o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru za gospodarsko korištenje na dijelu k.č. 

br. 4497 k.o. Poreč

Ad-10.
Prijedlog Obavijesti o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru za 

gospodarsko korištenje pomorskog dobra na dijelu k.č. br. 3960 k.o. Umag

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, potom i pojedinačnu raspravu, 
izvolite vijećnice Aškić.

KOVILJKA AŠKIĆ, NEZAVISNA moli pojašnjenje vezano uz obavijest za davanje koncesije 
u Poreču za 444m2, a radi se o aquaganima i rekvizitima iznos koncesije bi bio 145.960,00 
eura, dok je za Umag za 4770m2, za ležaljke suncobrane i druge rekvizite iznos 200.160,00 
eura. Čini mi se nesrazmjer u cijeni u odnosu na kvadrate. Predlažem da na pločama bude 
QR kod gdje bi se točno moglo utvrditi onoga koga zanima te isto tako za koncesijska 
odobrenja ali to je u ingerenciji jedinica lokalne samouprave ali i nacrt. U Umagu na tih 4000 
kvadrata imamo određeni broj ležaljki, odnosno 40% površine, bilo bi lijepo kad bi to bilo na 
40% jedinstvene površine, a ne da imamo duž svih tih kvadrata. Voljela bih da je uz obavijest 
dužan izraditi i nacrt tako da ne bismo na neki način onemogućavali ostale ljude koji imaju 
pravo korištenja pomorskog dobra na postavljanje svoje ležaljke ili ručnike između ležaljki. 
Zašto ne bismo odrediti da smještaj rekvizita bude na točno određenom koncesijskom 
području. 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE s obzirom da nema više prijavljenih zaključuje raspravu i daje 
riječ pročelniku da odgovori, izvolite. 

MIRKO RADOLOVIĆ navodi da naknada što se tiče područja grada Umaga takva je iz razloga 
jer je to cijela površina korištena kao aquagan, a ovo drugo je 40% od ukupne površine koja 
se daje na koncesiju na tih 4770 m2 te je zato bilo predloženo da ne može biti naknadna 
jednaka u tom dijelu jer bi ispalo da je naknada previsoka za suncobrane i ležaljke. Za QR 
kod možemo za slijedeći put prihvatiti i tu inicijativu pa vidjeti za slijedeće što dalje. Napominje 
da će prijedlog za nacrt plaže prenijeti Odsjeku za pomorstvo i sagledati za slijedeći put.

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, sa 31 glasom ZA i 5 SUZDRŽANIH, 
donosi

OBAVIJEST
o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru za gospodarsko korištenje pomorskog 

dobra na dijelu k.č. br. 3960 k.o. Umag

Ad-11.
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijenos koncesije na pomorskom dobru u 

svrhu gospodarskog korištenja morske površine za uzgoj školjkaša

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, potom i pojedinačnu 
raspravu, kako nema prijavljenih daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  
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ODLUKU
o davanju suglasnosti na prijenos koncesije na pomorskom dobru u svrhu gospodarskog 

korištenja morske površine za uzgoj školjkaša

Ad-12.
Prijedlog Odluke o posebnoj upotrebi i gradnji na  pomorskom dobru na dijelu k.č. br. 

2831/3 k.o. Novigrad

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, potom i pojedinačnu 
raspravu, kako nema prijavljenih daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o posebnoj upotrebi i gradnji na pomorskom dobru na dijelu k.č. br. 2831/3 k.o. Novigrad

Ad-13.
Prijedlog Ispravka Odluke o III. izmjenama i dopunama Odluke o ustrojstvu i 

djelokrugu upravnih tijela Istarske županije

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, potom i pojedinačnu 
raspravu, kako nema prijavljenih daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o Ispravka Odluke o III. izmjenama i dopunama Odluke o ustrojstvu i djelokrugu upravnih 

tijela Istarske županije

Ad-14.
Prijedlog Odluke o sklapanju Aneksa Ugovoru o prijenosu prava (su)vlasništva na 

nekretninama u Puli-Pola, Raši i Novigradu s Hrvatskog zavoda za mirovinsko 
osiguranje na Istarsku županiju, bez naknade

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, potom i pojedinačnu 
raspravu, kako nema prijavljenih daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o sklapanju Aneksa Ugovoru o prijenosu prava (su)vlasništva na nekretninama u Puli-Pola, 

Raši i Novigradu s Hrvatskog zavoda za mirovinsko osiguranje na Istarsku županiju, bez 
naknade

Ad-15.
Prijedlog izmjene Programa javnih potreba u školskom sportu Istarske županije za 

2024.

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, potom i pojedinačnu 
raspravu, kako nema prijavljenih daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
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o izmjenama Programa javnih potreba u školskom sportu Istarske županije za 2024.

Ad-16.
Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Sporazuma o sufinanciranju za potrebe 

rekonstrukcije i dogradnje školske zgrade Osnovne škole Fažana

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE  otvara raspravu po klubovima, potom i pojedinačnu 
raspravu, kako nema prijavljenih daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ZAKLJUČAK
o prihvaćanju Sporazuma o sufinanciranju za potrebe rekonstrukcije i dogradnje školske 

zgrade Osnovne škole Fažana

Ad-17.
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o utvrđivanju 

prijedloga Statuta Osnovne škole Marčana

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE predlaže vijećnicima da se za točke 17. do 26. objedini 
rasprava, vijećnici su suglasni. 
Otvara objedinjenu raspravu po klubovima, potom i pojedinačnu raspravu, kako nema 
prijavljenih daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o utvrđivanju prijedloga Statuta 

Osnovne škole Marčana

Ad-18.
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 

dopunama Statuta Osnovne škole Petra Studenca

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje.  
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju prethodne suglasnosti na na prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Statuta 

Osnovne škole Petra Studenca.

Ad-19.
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o utvrđivanju prijedloga 

Statuta Osnovne škole Svetvinčenat

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje.  
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o utvrđivanju prijedloga Statuta Osnovne škole 

Svetvinčenat

Ad-20.
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Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o utvrđivanju prijedloga 
Statuta Osnovne škole Juršići

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje.  
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o utvrđivanju prijedloga Statuta Osnovne škole 

Juršići

Ad-21.
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o II. izmjenama 

i dopunama Statuta Osnovne škole Vitomira Širola – Pajo

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje.  
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o II. izmjenama i dopunama Statuta 

Osnovne škole Vitomira Širola – Pajo

Ad-22.
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 

dopunama Statuta Osnovne škole Divšići

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje.  
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o izmjenama i dopunama Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Divšići  

Ad-23.
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 

dopunama Statuta Gospodarske škole Buje

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje.  
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  

ODLUKU
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Statuta 

Gospodarske škole Buje

Ad-24.
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 

dopunama Statuta Gimnazije Pula

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi

ODLUKA



26/27

o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Statuta 
Gimnazije Pula

Ad-25.
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o utvrđivanju prijedloga 

Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Srednje škole Mate Blažine Labin

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi

ODLUKU
o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o utvrđivanju prijedloga Odluke o izmjenama i 

dopunama Statuta Srednje škole Mate Blažine Labin

Ad.-26.
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o II. izmjenama 

i dopunama Statuta Glazbene škole Ivana Matetića-Ronjgova Pula

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi

ODLUKU
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o II. izmjenama i dopunama Statuta 

Glazbene škole Ivana Matetića-Ronjgova Pula

Ad.-27.
Prijedlog Odluke o dopuni djelatnosti Strukovne škole Pula

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, potom i pojedinačnu, kako 
nema prijavljenih zatvara raspravu, daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi

ODLUKU
 o dopuni djelatnosti Strukovne škole Pula

Ad.-28.
Izvješće o radu župana Istarske županije za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2024 

godine

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, potom i pojedinačnu, kako 
nema prijavljenih zaključuje raspravu. 
Skupština Istarske županije, prima na znanje

IZVJEŠĆE
o radu župana Istarske županije za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2024 godine

Ad.-29.
Prijedlog Odluke o 2. izmjenama i dopunama Odluke o imenovanju i razrješenju 

mrtvozornika na području Istarske županije

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, potom i pojedinačnu, kako 
nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi  
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ODLUKU
o 2. izmjenama i dopunama Odluke o imenovanju i razrješenju mrtvozornika na području 

Istarske županije

Ad.-30.
Prijedlog Rješenja o III. izmjenama i dopunama Rješenja o imenovanju predsjednice i 

članova/ica Savjeta za zdravlje Istarske županije

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, potom i pojedinačnu, kako 
nema prijavljenih zatvara raspravu, daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi

RJEŠENJE
o III. izmjenama i dopunama Rješenja o imenovanju predsjednice i članova/ica Savjeta za 

zdravlje Istarske županije

Ad.-31.
Prijedlog Rješenja o imenovanju i razrješenju sudaca porotnika Županijskog suda u 

Puli – Pola

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE navodi da su vijećnici dobili u materijalima Rješenje Komisije 
za izbor i imenovanja kojim se predlaže da suci porotnici budu: Miodrag Marinković iz 
Vodnjana, Branko Crljenica iz Pazina, Dušan Francetić iz Pazina i Marija Mogorović iz Pazina 
a da se razriješi porotničke dužnosti Neda Kontić Orbanić, iz Žminja.
Otvara raspravu po klubovima, potom i pojedinačnu, kako nema prijavljenih zatvara raspravu, 
daje točku na glasanje. 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, sa 35 glasova ZA i 1 SUZDRŽANIM 
donosi

RJEŠENJE
o imenovanju i razrješenju sudaca porotnika Županijskog suda u Puli – Pola.

Sjednica je završila u 13:00 h. 

Zapisnik vodile:
Manuela Gržinić,
Adeana Fabijančić

Predsjednica
Sandra Ćakić Kuhar



 

Skeniranjem ovog QR koda, sustav 
će vas preusmjeriti na stranice 
izvornika ovog dokumenta, kako 
biste mogli provjeriti njegovu 
autentičnost i vjerodostojnost.
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